
Årsstämman 2020 

Samfällighetens årsstämma ägde rum onsdagen den 11 mars. Protokoll är utskickat till samtliga 

medlemmar. Här är ett urval av de beslut som fattades på stämman. 

En motion hade lämnats med anledning av de föroreningar som katter orsakar i områdets lekparker. 

Motionärernas förslag innebär bl.a. att fallsand ersätts med gummiflis eller gummimatta. En entydig 

kostnad, som kan förutsättas bli betydande, för de föreslagna åtgärderna fanns inte. Stämman biföll 

motionärernas önskan om bildandet av en arbetsgrupp bestående av tre fastighetsägare som bor i 

anslutning till de olika lekparkerna med uppgift att till nästa stämma utarbeta och kostnadsberäkna ett 

förslag till renovering av lekparkerna. För akuta åtgärder disponerar styrelsen 20 000 kr i årets budget. 

Föreningen har hittills använt Googles gratistjänster för att hantera e-post m.m. Dessa är dock 

anpassade för privatpersoner och uppfyller inte föreningens behov. Stämman beslutade därför att 

övergå till Microsoft Office 365 till en kostnad av 3 679,80 kr/år. 

Vid uppfarten till Lappvidet kommer parkeringshinder att placeras för att förhindra parkering på 

gräsytorna. Vid de parkeringsplatser som vetter mot Ripvidets garage kommer ett hinder att monteras 

för att förhindra påkörning av garageväggen. 

Avgälden för 2020 fastställdes till 2 800 kr/månad. 

2020 års styrelseledamöter är listade under fliken Kontakt på  webbplatsen. 

 

 


